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Z á p i s 

 
z 27. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 26. 4. 2012 od 9hod. v zasedací místnosti  

Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 
 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Mgr. Zdeněk Jonáš,  
 
Neomluven: Ing. Jan Janoušek, Rudolf Fiala 
 

Návrh programu: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů       Dlab 
4. Vyhodnocení zimní údržby 2011/12    Ing.Štěpán,Ing.Zima 
5. Plán letní údržby na silnicích II.a III.třídy v KHK         Ing.Štěpán, Ing.Zima 
6. Přeshraniční železniční doprava ČR-Polsko   Ing. Kozel GWTR  
7. PAVEX s.r.o. – Malý systém hospodaření s vozovkou  Ing. Mališ 
8. Představy činnosti Správy silnic,p.o., po 1.7.2012  Ing.Kuchař   
9. Stav projektu“Modernizace odbavovacích zařízení“  Ing.Záleský, Ing.Procházka 
10.  Různé 

 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné a poděkoval SÚS KHK za přípravu místnosti a občerstvení 
při tomto zasedání.  
 
 
Přítomno bylo 9 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 27. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 27. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
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Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jan Janeček – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
Paní Marie Těšitelová – asistentka odboru dopravy a silničního hospodářství 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. David Procházka – OREDO s.r.o. 
Pan Ing. Lubomír Kuchař – ředitel Správy silnic Královéhradeckého kraje p.o. 
Pan Ing. Josef Sejkora - Správa silnic Královéhradeckého kraje p.o. 
Pan Jan Ivanko – GWTR 
Pan Ing. František Kozel – GWTR 
Pan Ing. Stanislav Lešák – GWTR 
Pan Luděk Mališ – PAVEX s.r.o. 
 
 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Ing. Vladimíra Záleského 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkol ů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0  
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K bodu 4 
Vyhodnocení zimní údržby 2011/12  
 
Návrh – Vyhodnocení zimní údržby 2011/12  
 
Pan Ing. Petr Zima a pan Ing. Miloš Štěpán, seznámili přítomné o průběhu zimní údržby a 
předložil tabulku s předběžným výsledkem zimní údržby r. 2011/2012. Tabulka součástí zápisu. 
 
Předseda výboru informoval, že v našem kraji byla zima klidnější, bez negativních ohlasů. 
  
K 27. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Jan 
Regner. 
 
 
 
Hlasování: 
   Pro  - 10 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 27/13/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Vyhodnocení zimní údržby roku 2011/2012 na komunikacích v Královéhradeckém 

kraji. 
II.  v y s l o v u j e  
  Poděkování SÚS Královéhradeckého kraje,a.s. za provedenou zimní údržbu. 
 
 
K bodu 5 
Plán letní údržby na silnicích II.a III.t řídy v KHK  
 
Návrh – Plán letní údržby na silnicích II.a III.třídy v KHK  
 
 
Pan Ing. Petr Zima, seznámil přítomné o předběžném plánu letní údržby na silnicích II.a III.třídy 
v Královéhradeckém kraji. 
Nyní se plán tvoří a bude zpracováván s ohledem na údržbu vozovek. V plánu se opět opakují 
položky, jako oprava vozovek, dopravní značení, bezpečností zařízení, mosty, opěrné zdi, 
sadovnictví, atd. 
Pan Ing. Zima upozornil, že v letošním roce je velice mnoho havárií na mostech a opěrných 
zdích. 
 
SÚS Královéhradeckého kraje,a.s. je omezena finančním limitem, rozpočtem 
Královéhradeckého kraje. 
 
 
 
 
 
 Hlasování: 
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   Pro  - 10 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 27/14/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Plán letní údržby na silnicích II.a III. třídy v Královéhradeckém kraji. 
 
 
K bodu 6 
Přeshraniční železniční doprava ČR-Polsko  
 
Návrh - Přeshraniční železniční doprava ČR-Polsko  
 
Pan Ing. Kozel představil na začátku bodu, společnost GW Train Regio. 
Pan Ing. Lešák prezentoval o možnostech přeshraniční železniční dopravy ČR-Polsko. 
 
Prezentace přílohou zápisu. 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  10 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
 
USNESENÍ 27/15/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Prezentaci společnosti GW Train Regio k přeshraniční železniční dopravě ČR-Polsko. 
II.  u k l á d á  
  Panu Vlastimilu Dlabovi, předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, vložit některé myšlenky této prezentace od společnosti GW 
Train Regio k přeshraniční železniční dopravě ČR-Polsko do Memoranda o dopravě, 
mezi ČR- Polskem, které se bude uzavírat v měsíci červnu 2012.  
 

 
 
K bodu 7 
PAVEX s.r.o. – Malý systém hospodaření s vozovkou  
 
Návrh – PAVEX s.r.o. – Malý systém hospodaření s vozovkou  
 
 
Prezentaci od společnosti PAVEX s.r.o. k Malému systému hospodaření s vozovkou přednesl 
pan Ing. Luděk Mališ, aby přítomné seznámil s dlouhodobým systémem pro upřesnění stavu 
silniční sítě.  
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Prezentace přílohou zápisu. 
 
Z 27. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil pan Ing. 
Záleský. 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  9 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 27/16/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Prezentaci společnosti PAVEX s.r.o.   Malý systém hospodaření s vozovkou. 
II.  u k l á d á  
  Panu Vlastimilu Dlabovi předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, seznámit s výstupem prezentace společnosti PAVEX s.r.o. 
Radu Královéhradeckého kraje.  

 
 
K bodu 8 
Představy činnosti Správy silnic, p.o., po 1. 7. 2012  
 
Návrh – Představy činnosti Správy silnic, p.o., po 1. 7. 2012  
 
Pan Ing. Lubomír Kuchař se představil členům výboru, jako nový ředitel Správy silnic 
Královéhradeckého kraje p.o. 
Přednesl činnost a vize SS KHK p.o., společně s organizačním schématem.  
 
Prezentace přílohou zápisu. 
 
Z 27. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil pan Ing. 
Aleš Gonák. 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  8 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 27/17/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Představy činnosti Správy silnic Královéhradeckého kraje, p. o., po 1. 7. 2012 
 
K bodu 9 
Stav projektu“Modernizace odbavovacích zařízení“  
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Návrh – Stav projektu“Modernizace odbavovacích zařízení“  
 
Pan Ing. Procházka z OREDA s.r.o. seznámil přítomné o dalších postupech v modernizaci 
odbavovacího zařízení. Byla nyní ukončena druhá etapa – převzal se systém CARD Management 
(systém na výdej karet). 
Nyní probíhá třetí etapa, tedy montáže některých strojů, zároveň v rámci třetí etapy, obdrželo 
OREDO 5tis. zkušených karet, které budou použity na zkušební provoz. 
   
Z 27. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil pan Jan 
Regner. 
 
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  7  
   Proti  -  0  
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 27/18/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Stav projektu"Modernizace odbavovacích zařízení". 
 
 
K bodu 10 
Různé  
 

a) Návrh – Dopis Města Libáň 
 
Pan Vlastimil Dlab, předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva KHK podal informaci, že Město 
Libáň požádalo Královéhradecký kraj o finanční kompenzaci za opravu ½ vozovky v majetku 
KHK po vybudování kanalizace v obci. 
  
 
 
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 27/19/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 

I.  n e d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu KHK provést úhradu dle zaslaného dopisu 

 
 

II.   
 
 u k l á d á  
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  Panu Vlastimilu Dlabovi předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, aby vypracoval písemnou odpověď, že byli, pouze plněny 
úkony ze smlouvy o zvláštním užívání komunikace. 

 
b) Návrh – Posouzení dopravních dopadů z uvažovaného rozšíření výroby v Kvasinách. 

 
 
Hlasování: 
   Pro  -  7 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 
 
USNESENÍ 27/20/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  u k l á d á  

  Panu Vlastimilu Dlabovi předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, připravit posouzení dopravních dopadů z uvažovaného 
rozšíření výroby v Kvasinách. 

 
 
 
 
Závěr  
 Na závěr poděkoval paní Tereze Josefové za spolupráci ve funkci tajemnice výboru, 
z důvodu odchodu z této funkce a popřál ji hodně úspěchů v novém pracovním zařazení v rámci 
úřadu. 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru, popřál 
krásné svátky a vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:30 hodin 
jednání ukončil.  
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


